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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
ŘÍJEN 2021 

 
 

 
Termín jednání:  ČTVRTEK   7. 10. 2021 
 
 
Místo jednání:  Retro Cafe Jihlava 
 Znojemská 58 
 
 
Začátek jednání:  17:30 
  
Konec jednání:  19:30 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Jiří Tlustý, Roman Komenda, Petr Jindra 
 
Omluven: Kamil Vraspír 
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
  
 

 

Navržený program jednání:  bod vede 

 1)  Úvod a schválení programu jednání  Dolejš 

 2)  Jmenování Ověřovatele zápisu  Dolejš 

 3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů  Dolejš 

 4)  Hlasování PER-ROLLAM – dohlášení do soutěží 

 5) Informace jednotlivých komisí    předsedové komisí 
 LK; KRD; KMM; KRR; DK     

 6) DPRR +4  a RPRR+1  Matyáš, Dufková 

 7)  Mládežnické projekty, KCTM Vysočina a Jižní Čechy   Dolejš     

 8) Zpráva o čerpání rozpočtu  Matyáš, Dufková 

  - příprava nového rozpočtu na rok 2022 

  9)  Informace z jednání manažerů  Matyáš 

 10) Ostatní 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. Následně 
VV schválil předložený upravený program jednání.  
               

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Jiřího Tlustého ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

V rámci tohoto bodu proběhla kontrola zápisu a plnění úkolů z minulého jednání VV. Z kontroly vyplynulo, že úkol 
09/2021 3 - Dle schváleného RPRR rozdělení konkrétních úkolů dle gesce jednotlivých komisí, nebyl splněn a 
termín se posouvá do příštího jednání RVV. 

 

4) HLASOVÁNÍ PER-ROLLAM 
Jiří Matyáš předložil členům VV Zápisy o hlasování Per-rollam VV: 

- úterý 14.9. 2021–čtvrtek 16.9.2021 23:59 dohlášení družstev do soutěže Přebor Vysočiny 
mladších žáků – 5vz2  

- úterý 4.10. 2021–čtvrtek 5.10.2021 12:00 dohlášení družstva do soutěže Liga Vysočiny přípravek 
– 5vp1 

 
VV potvrzuje hlasování Per-rollam: 
Odsouhlaseno dohlášení družstev do soutěží. 
 

5) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 
LK – Jiří Tlustý informoval RVV o práci LK, byl předložen písemný materiál. Informoval o uskutečněných 
jednáních LK, která se týkala schválení výjimek SH, ostaršení, odstoupení a dohlášení družstev do soutěží.  
 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš podali informace o proběhlých školeních stávajících rozhodčích (vyškoleno 
cca 80). KRD chce zvedat nároky na rozhodčí. Jiří Matyáš dále informoval o dalších připravovaných akcích pro 
rozhodčí – „potlachy rozhodčích“ atd. Po víkendu 9.-10.10.2021 budou rozhodčím a oddílům odeslány odkazy na 
elektronické formuláře k vyplnění zpětné vazby, která bude sloužit jako podklad k vzájemnému metodickému 
vedení rozhodčích a pořadatelské služby apod.  
 

KMM – Petr Jindra představil dokument (v Teamsech), kde by mohly probíhat tréninky krajských reprezentací. 
Dále Jiří Matyáš informoval o pořádání Dovednostních dnů a možnosti využívání celostátních trenérů, trenéry 
krajských reprezentací je nutné prodiskutovat s J. Jakoubkem. V rámci bodu se také hovořilo o Školních licencích 
pro trenéry (projekt ve spolupráci AŠSK a ČF), kdy budou vypisována pro učitele trenérské semináře. V rámci 
turnajů ČEPS cupu a SUBTERRA cupu je nutné propagovat informace o turnajích do škol. 
 

KRR – Lukáš Dolejš mluvil o dokončení akce „Branky 2021“. Plánované setkání mezi jihočeskými oddíly pracující 
s mládeží, byla přesunuta. Hovořilo se také o připravovaných náborových turnajích mládeže (Golčův Jeníkov, 
Chotěboř, Netolice a Vlachovo Březí). 
 

KPS – informace přednesl Lukáš Dolejš. V rámci komise je připraven projekt pro dospělé – odehrají se zápasy 
s mužskou rakouskou reprezentací. 

 

KŽS – Roman Komenda pohovořil o plánovaném rozšíření spolupráce s CE KSŽ. 
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6) DPRR +4 a RPRR+1 

Jiří Matyáš informoval RVV o schválení předložených plánů regionálního rozvoje, dále informoval o přípravě 
Zralostního modelu regionu, který se bude podrobně probírat na jednání hejtmanů v lednu 2022 v Pardubicích. 

  

7) MLÁDEŽNICKÉ PROJEKTY, KCTM VYSOČINA A KCTM JIŽNÍ ČECHY 

Jiří Matyáš, Michal Pazderník a Petra Dufková se zúčastnili schůzky na KÚ v Jihlavě s Ing. M. Kastnerem, kde 
proběhla diskuse o plánovaných krocích Florbalu Vysočina – trenérské vedení krajských reprezentací, ODM a 
práce s děvčaty v rámci KCTM. Dále přítomní hovořili o mládežnických projektech – Branky 2021 a Brýle.  

 

8) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 

Petra Dufková připravila pro jednání RVV podrobné čerpání regionálního rozpočtu. Členové si nechali vysvětlit 
některé z položek čerpání rozpočtu. 

V rámci přípravy rozpočtu 2022 proběhla široká diskuse, na Teamsech je vložena tabulka pro zanesení rozpočtu 
jednotlivých komisí.  

 

Úkol 10/2021 1: Zpracovat rozpočet 2022 dle komisí do připraveného dokumentu 

     Termín: 14.10.2021 

               Zodpovídají: předsedové komisí 

9) INFORMACE Z JEDNÁNÍ MANAŽERŮ 

Jiří Matyáš informoval přítomné, že Národní sportovní agentura již vyhlásila dotační program "Můj klub 2022". 
Datum zahájení příjmu žádostí je 21.10.2021 od 12:00 hod. 

Datum ukončení příjmu žádostí je 30.11.2021 do 12:00 hod. 

 

10) OSTATNÍ 

Všechny informace zazněly a byly prodiskutovány v předchozích bodech, členové RVV nemají další náměty 
k diskuzi. 

 

Další jednání RVV: 11.11.2021 od 17:30 v Táboře, na jednání je ohlášen koordinátor nesoutěžního úseku Lukáš 
Laštovička. 

 
Jednání ukončeno v 19:30 hod. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Jiří Tlustý, jmenovaný ověřovatel 


